
 
Protokoll styrelsemöte Hälsinglands Skidförbund 

 
Plats: Digitalt möte 

Datum: 2022-05-04     
 
Närvarande: Ola Engelbrekts, Mats Andersson, Hans Olov Näsman och Gudrun Ekblom. 
Frånvarande: Mats Hägglund 
 
 
§ 1 Mötets öppnande 

Ola hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning 

Styrelsen beslutar att godkänna förslaget till dagordning. 
 
§ 3 Föregående protokoll 
            Styrelsen beslutar att lägga protokollet från 2022-04-04 med godkännande till  
             handlingarna. 

 
§ 4 Rapporter 

a) Alpina kommittén.  
Järvsö IF Alpina har genomfört SM i Skicross med 85 deltagare  
(47 ungdomar och 38 seniorer). Arrangemanget blev lyckat och det var 
inspirerande för ungdomar att få träffa sina idoler och världsstjärnor. 

b) Längdkommittén. 
Fjälltopphelgen i Bruksvallarna blev en traditionsenlig avslutning med barn, 
ungdomar, juniorer och seniorer tillsammans. 
SSF:s LK har haft en digital konferens med distriktens LK-ordförande. Gudrun E. 
representerade HSF och fick information i flera områden som också diskuterades. 
 

§ 5 Årskalender 
Vi går igenom vad som är genomfört och vad som ska göras härnäst.  
Vi planerar in en verksamhetkonferens i augusti. 
Beslutar att skicka ut inbjudan till en längdträff i Söderhamn 31 maj. 
 

§ 6 LK-träff  
Gudrun gick kortfattat igenom innehållet på SSF:s träff för LK-ordförande. Innehållet 
bestod av punkterna: Tävling, Utbildning, Tour 2026, Barn och ungdom, samt 
Anläggningar. Vi tittar lite extra på verksamheten för barn och ungdom, en 
undersökning och målet att skapa ett varierat tävlingsutbud.  
 

§ 7 Representationskläder ungdom 
Vi har tidigare bestämt att beställa nya tävlingskläder till ungdomar som representerar 
Hälsingland på ungdomscuper i längdskidåkning. Vi har fått önskemål från 
ungdomsledare. Vi jämför hur Alpint har detta ordnat med exempelvis en jacka som 
köps (subventionerat) och behålls. Diskussionen fortsätter. 
 
 

  



 
§ 8 Skrivelser 

Svenska Skidförbundet (SSF) bjuder in till utbildningshelg i Falun 30 sept-2 oktober. 
 
§ 9 Övriga frågor 

Enligt tidigare protokoll, så har HO N. kontaktat SSF angående de orimligt stora 
kostnaderna för vallautrymmen vid längdtävlingar. Problemet ska diskuteras centralt, 
vi avvaktar svar och planerar att följa upp ärendet med skrivelse/motion. Området 
gäller för alla skidgrenar men på olika sätt, för inom den alpina verksamheten saknas 
ofta vallautrymmen. 

 
§ 10 Protokollsjusterare 
 Hans Olov Näsman utses att justera dagens protokoll.  
 
§ 12 Nästa möte 
 Styrelsen beslutar att genomföra nästa möte i Bollnäs på torsdag 9 juni kl. 18.00 
 
§ 13 Sammanträdet avslutas 

 Ola tackar och förklarar mötet för avslutat. 
 
 
 

 
Ola Engelbrekts   Gudrun Ekblom 
Ordförande    Sekreterare 
 

 
 
Hans Olov Näsman 
Justerare 


